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Készült:  Sikondai Településrészi Önkormányzat 2018. április 10-i üléséről 

 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Schalpha Anett, a részönkormányzat elnöke köszöntötte a megjelent részönkormányzati 

tagokat. Megállapította, hogy a részönkormányzat határozatképes. Ismertette, hogy a 

jegyzőkönyvvezető személyében változás történt ezt a jelenlévő tagok elfogadták. 

Ismertette a napirendi pontokat: 

 

 

1. A kerékpárút kivitelezési munkái 

2. Tennivalók Sikondán 

3. Egyebek 

 

 

1. napirendi pont: A kerékpárút kivitelezési munkái 

 

Schalpha Anett, a részönkormányzat elnöke megérte Polics József polgármestert, hogy 

tájékoztassa az ülésen megjelent tagokat a munkálatokról. 

Polics József polgármester köszöntötte a megjelenteket és a továbbiakban elmondta, jelenleg 

zajlanak az előkészületi munkálatok az érintett területeken. Tájékoztatást adott a várható 

kivitelezési munkák megkezdéséről, melynek időpontja várhatóan 2018. április vége illetve 

várható befejezési ideje 2018 év vége illetve a bicikli út formai kivitelezéséről.  

2. napirendi pont: Tennivalók Sikondán 

 

Szabó Nikoletta: Egy korábbi kőszállítmányról érdeklődött, ami még nem került kiszállításra, 

majd a Sikondán fellelhető kátyúkról és azok kijavításáról érdeklődött. 

 

Schalpha Anett, válaszolt a kőszállítmánnyal kapcsolatos kérdésre, hogy a kiszállítások 

ismét megkezdődtek így hamarosan megérkezik Sikondára is. 

 

Polics József elmondta, hogy a városban a kátyúk felmérése megtörtént és azok kijavítási 

munkálatai megkezdődtek. 

 



 

 

Schalpha Anett megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, hogy 

ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Schalpha Anett Ulmer Afrodite 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 

 


